



**2013降低的泊車費/時間段**

泊車位: 約300個  
 時間: 8AM-6PM  
 費用: 每小時\$2.00

泊車位: 約150個  
 時間: 8AM-5PM  
 費用: 每小時\$2.50  
 時間: 5PM-8PM  
 費用: 每小時\$1.50

**REDUCED 2013 HOURS / RATES**

Parking Spaces: ~300  
 Hours: 8AM-6PM  
 Rate: \$2.00 per hour

Parking Spaces: ~150  
 Hours: 8AM-5PM  
 Rate: \$2.50 per hour  
 Hours: 5PM-8PM  
 Rate: \$1.50 per hour



感謝您的參與！經過社區成員的共同努力，市政府已經聽到我們的擔憂，決定對華埠國際區的泊車規定做出調整。從今年3月起，華埠國際區大部份的泊車位將改為晚6時后免費。

- 華埠國際區的周邊地帶（約有300個泊車位，地圖上標為藍色）將改回到晚6時后泊車免費，在此區域內，泊車費將會降至每小時\$2.00。
- 華埠國際區的核心區域（約有150個泊車位，地圖上標為紅色）晚5時至晚8時的泊車費將降至每小時\$1.50。在此區域內，早8時至晚5時的泊車費還將維持在每小時\$2.50，
- 市政府將會與我們華埠國際區商業促進會以及華埠社區利益相關者共同協作，在6個月后對此調整的實行進行評估，衡量其帶來的影響，并找到更好的解決方案。

在您的支持下，我們將繼續努力，把華埠國際區建成一個安全與繁榮的社區！

Thank you for your participation! As a result of a joint community effort, the City of Seattle has listened to our concerns and has adjusted the parking in the Chinatown-ID. Starting in March, C-ID meters will no longer charge for evening parking after 6PM in most of the District.

- In the outer area of the District (roughly 300 pay meters), on-street parking will roll-back to 6PM (marked in BLUE on map), and daytime rates will be lowered to \$2.00/hour.
- Rates will be reduced to \$1.50/hour from 5PM-8PM in the core area (roughly 150 pay meters, marked in RED on map). In this area, daytime meter rates will remain at \$2.50/hour from 8AM-5PM.
- The City has committed to work with the Chinatown-International District Business Improvement Area and neighborhood stakeholders to measure the impact of the program after 6 months in addition to looking at a broader range of parking solutions.

Together with your support we will continue to make the Chinatown-International District a safe and economically vibrant neighborhood.